

Diotec Semiconductor AG opens USA office

On September 15, 2008, Diotec Semiconductor AG opens a new sales office in the USA, located in Santa Ana, CA.

Diotec Semiconductor AG is a fast growing market leader in Europe for diodes and rectifiers. They provide excellent logistics and service to customers in the industrial and consumer market throughout Europe. The opening of the USA office will allow Diotec Semiconductor to transport its successful logistics to the US market.

William Chan, Office Manager Diotec USA comments: "Diotec Semiconductor AG is growing fast and has some unique and highly differentiated rectifiers. I am excited to copy Diotec's success in Europe and to provide excellent service to our US based customers."

Diotec Semiconductor AG eröffnet Niederlassung in USA

Zum 15. September 2008 eröffnet die Diotec Semiconductor AG eine Niederlassung in den USA mit Sitz in Santa Ana.

Diotec Semiconductor AG ist der schnell wachsende Marktführer für Dioden und Gleichrichter in Europa. Das Unternehmen steht für ausgezeichnete Logistik und hervorragenden Service, mit dem Kunden im Industrie- und Consumerbereich bedient werden.

Mit der Eröffnung einer Niederlassung in den USA erschliesst Diotec mit ihrer erfolgreichen Logistik nun auch den US-amerikanischen Markt.

William Chan, Geschäftsleiter von Diotec USA führt aus: "Diotec Semiconductor AG wächst sehr schnell und hat eine einzigartige und enorm vielseitige Angebotspalette von Gleichrichtern. Ich freue mich darauf, den europäischen Erfolg in den USA fortzuführen und verspreche unseren amerikanischen Kunden ebenfalls ausgezeichneten Service."



2601 N Grand Ave # 231
Santa Ana, CA 92705
USA

William Chan
Local Office Manager

w.chan@diotec.com
Phone +1-626-262-4406
Mobile +1-626-589-0632

<http://www.diotec.com/>

